
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Lördag 2 mars 2024 kl. 10.00-12.00. Plats: Royal Corner, Växjö.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Marina Karlsson, Linda Kjellberg, 
Ronny Krönvall och Stefan Mattsson. Personal: Nadja Casadei, Markus Andersson.
Valberedningen: Fredrik Nordenberg. Ungdomskommittén: Olivia Hansén.
Frånvarande: Carl Hedin, Peter Håkansson, Lars Molin.

§ 1. Mötets öppnande

a) Val av justeringsperson
Linda.

b) Godkännande av dagordning
Dagordning godkändes med förtydligandet att under § 10 behöver vi en plan för tillsättande av ny 
ordförande i Tävlingskommittén.

c) Föregående protokoll
Är utskickat och ligger på hemsidan, inga fler synpunkter nu.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Paraverksamhet: Monica ställer frågan till Ingela Nilsson om hon vill hjälpa oss med detta, ungefär 
kontaktperson mot föreningarna, och Markus lägger upp en flik på hemsidan om Parafriidrott.

§ 3. Ekonomi - Markus
Ingen rapport utskickad inför detta möte. Enda nyheten sen förra mötet är att vi kommer få 155 tkr i 
SDF-bidrag av RF-SISU Småland (ej 159 tkr) och budget 2024 är justerad med det till -107 tkr. 
Markus lyfter också frågan kring om de precis inköpta GM-tröjorna 150 st för 35 tkr ska tas som en 
kostnad direkt eller redovisas i balansräkningen som varulager för mindre resultatpåverkan 2024, det
beror ju på den framtida användningen och förväntat ”värde” vi får ut av tröjorna. Vi låter hela 
kostnaden ligga på 2024.

§ 4. Upplägg årsmötet – Markus, Nadja, Marina, Monica
Ulrika har sammanställt en presentation utifrån input från olika håll som vi gick igenom, ihop med 
vem som säger/gör olika saker under mötets gång.

§ 5. Utse ombud till Förbundsårsmötet i Uddevalla 23-24 mars - Ulrika
Intresseanmälda sen förra styrelsemötet är Carl Hedin, Peter Håkansson, Linnéa Agefjäll och 
Johanna Green. Markus kan också tänka sig att åka. Styrelsen utsåg nu dessa fem. Vi har 11 st 
platser så 6 st lediga. Möjliga personer att tillfråga (6 st): Tilda Holgersson (Olivia frågar), Linnéa 
Algotsson (Ulrika), Calle, Nilsson, Katarina Nilsson och Krister Hultberg (Nadja) och Anders 
Petersson. Om någon av dessa säger ja utser vi dem också till Östsvenska-ombud.

§ 6. Extra återstartsmedel från SFIF - Nadja
Vi kommer få 110 tkr extra men behöver redovisa till Björn senast 31 mars hur vi planerar att 
använda dem. Nadja ordnar det. Hon har jagat Björn under hösten-vintern för att vi ska få något till 
våra läger med oklart besked, nu har dock föreningarna (ej vi) fått ganska bra ersättning för deras 
deltagande i våra läger i höstas, vi planerar att gå ut med information till föreningarna kring det.

§ 7. Utredning av DM-tävlingar - Ulrika
Blandad diskussion kring hur vi ska få till bra DM-tävlingar som både arrangörer och deltagare 
uppskattar och vill satsa på. Några idéer var att minska utbudet till hälften av grenarna vartannat år 
så deltagandet blir mer koncentrerat istället för utspritt (körs redan så på VDM). En enkät ut till 
föreningar, ledare och aktiva och bara de klasser/grenar som efterfrågas mest genomförs? Dock 
nackdel att det då alltid blir populära grenar och aldrig ovanligare som t.ex. hinder, lång häck, osv. 
Man kan köra en enkät men att tävlingskommittén ändå tar ett samlat/justerat beslut kring urvalet 
grenar. Marknadsföring på sociala medier inför så att DM framställs som något viktigt & populärt. 
Bidragsmöjligheter på hemsidan för både arrangörer och deltagare. Kringaktiviteter vid sidan om 
själva tävlingen för publik, familjemedlemmar, ledare, tränare, osv. Höstmötet blir ett viktigt 
diskussionstillfälle, men vad/hur som diskuteras behöver förberedas. Tävlingskommittén och Markus
ansvarar för det.

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Linda Kjellberg
Sekreterare Ordförande Justerare



§ 8. Motioner förbundsårsmötet
Finns även styrelseförslag men vi började nu med motionerna. Nr 1 är vår egen där FS tyvärr yrkar 
på avslag, vi står fast vid bifall. Vi gick igenom motionerna 2-5 och där stödjer vi FS yrkande. Vi gick 
inte igenom motion nr 6- eller förslagen från FS eller valberedningen, kanske senare innan FÅM och 
våra utvalda ombud ska isåfall få kännedom om Östsvenska styrelses ställningstagande.

§ 9. Verksamheten – Nadja
Årsrapporten, 79 st av våra föreningar har svarat, stor ökning från fjolårets 52 st.
Nadja närvarade vid invigningen av Craft Arena i Kosta.
Löpklassikern, snart möte under mars med alla nio SDF.
Förra veckan möte med alla tre RF-SISU-distrikten vi tillhör om framtida samarbete, vi planerar 
tätare samarbete med deras konsulenter.
GM-anmälningar rasslar nu in till Nadja (starter) och Markus (boende/mat/tröjor), sista 
anmälningsdag till oss 3 mars och till MAI 5 mars.
Nadja håller på att skriva ihop vad vi ska använda de extra återstartsmedeln 110 tkr till.
Planeringsdagar i Stockholm kommer snart.

§ 10. Info från kommittérna – Monica, Ronny, Olivia, Nadja, Markus/Linda
Tävlingskommittén saknar nu ordförande då Mikaela avsagt sig det. Förslag på ny att tillfråga: Anton
Österbo, Linköpings GIF.

Ungdomskommittén har jobbat på att hitta fler kommittéledamöter, främst några killar, men ännu inte
lyckats. Kommittén planerar att närvara vid DM-tävlingar. Har fått hjälp av SFIF med marknadsföring,
t.ex. beachflaggor och liknande (”Svensk Friidrott”), vi skulle kunna köpa in några som det står 
Östsvenska på. Kommittén planerar även att samla ungdomsledare i distriktet vid olika tillfällen och 
prata/utbilda kring ledarskapsfrågor och uppmuntra föreningarna att bilda Ungdomsråd i sina 
föreningar.

Veterankommittén är kallad till årsmötet, tre ledamöter närvarar.

§ 11. Övrigt

a) SFIF riktlinjer vegetarisk kost – Stefan
Stefan undrar vad bakgrunden till detta beslut är. Vi håller utkik och utvärderar framöver hur det 
fungerar och eventuella upplevelser/åsikter.

b) Info om SDF-översyn - Ulrika
Ulrika är med i en arbetsgrupp ihop med SFIF och ett arbete pågår. Till nästa styrelsemöte kommer 
mer underlag.

§ 12. Nästa möte och avslut
Konstituerande direkt efter årsmötet. Mötet avslutades kl. 12.02.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
2/3 §2 Paraverksamhet, fråga Ingela, flik på hemsidan Monica, Markus
2/3 §7 ”Utredning” DM, diskussionsunderlag/förslag till HM Tävlingskommittén, Markus
2/3 §10 Ny tävlingskommittéordförande, fråga Anton Österbo Monica

                                                                                                                                                     
Markus Andersson Ulrika Pizzeghello Linda Kjellberg
Sekreterare Ordförande Justerare


